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Emne: "Sorte" biler 

 

Til transport udvalget 

 

Jeg har nu ved flere lejligheder oplevet brugen af de ”Sorte” biler af de frelste – dem der lever i en by, hvor 

man kan cykle til alt, køre i Metro og altid komme rundt med en El-bils rækkevidde. 

 

Det er Sku flot. Jeg har selv købt eŶ ”Sort” bil sidste år. Der var iŶgeŶ der forbød ŵig det. Det havde i da 
ellers alle muligheder for. Godt nok havde jeg så ikke givet jer 2/3 del af prisen til at dække alle jeres 

oŵkostŶiŶger. Det er siŵpeltheŶ for græŶseoverskrideŶde at i tillader jer at kalde deŵ ”sorte” biler.  
 

Ved ikke om det er fordi i vil opildne de autonome til at skade alle deŵ ŵed ”Sorte” biler soŵ det sidst 
skete på Nørrebro. 

 

Jeg er så fortørnet over at i tillader jer at bruge en sådan retorik. Tror i selv på at de mange hybridbiler som 

i Brøster jer af – vil betyde noget. I taler om standard fossilbiler hvor der er sat en tung elmotor i og nogle 

ligeså tunge batterier. Så betyder det bare at den køre kortere på literen. Og hvad nu om 5 år når der skal 

sættes batterier i for 120-150.000 kr. Så bliver de skrottet. Er det godt for bæredygtigheden? 

 

Altså……..  Jeg bliver så træt. 

 

 

Venlig hilsen 
 
 
 
Michael Møller Jensen 

Frivillig – Bestyrelsesmedlem 

Hornslet Idrætsforening 
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